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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ  

 
 

Δευτέρα, 20 Σεπτεμβρίου 2021 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 
Προς τον Υπουργό Υγείας κ. Αθανάσιο  Πλεύρη 
 
 
Θέμα: «Αναγκαία η άμεση επίλυση προβλημάτων για την ασφαλή λειτουργία του 
Γ.Ν. Λιβαδειάς» 

 
Κύριε Υπουργέ,  
 
Η έλευση της πανδημίας του κορωνοϊού στην Ελλάδα ήρθε να δείξει την σπουδαιότητα 
ύπαρξης ενός κραταιού Εθνικού Συστήματος Υγείας, την ανάγκη ενίσχυσης των δομών της 
χωράς, φέρνοντας στο φως τις ελλείψεις αυτών σε ιατρικό, νοσηλευτικό προσωπικό και 
υλικοτεχνικό εξοπλισμό. 
Ένα εκ των νοσοκομείων που παρουσιάζει διαχρονικά προβλήματα είναι το Γ.Ν. Λιβαδειάς 
(Οργανική Μονάδα της Έδρας Λιβαδειά), μια δομή που κατά καιρούς έχει αντιμετωπίσει 
προβλήματα στην καρδιολογική κλινική, την ουρολογική, την ακτινολογική και άλλες. 
Παρά την πρόσφατη προκήρυξη της 7-9-2021, η υφιστάμενη κατάσταση στον Γ.Ν. 
Λιβαδειάς αποδεικνύει ότι, εν μέσω πανδημίας του κορωνοϊού, τα νοσοκομεία της χώρας 
συνεχίζουν να υστερούν κατά πολύ σε σχέση με τις ανάγκες των πολιτών της περιοχής.  
Συγκεκριμένα, στο Γ.Ν. Λιβαδειάς εξακολουθεί να αποτελεί μείζον ζήτημα η αποδυνάμωση 
των τμημάτων του, καθώς καταγράφονται ελλείψεις σε μόνιμο ιατρικό προσωπικό 
ειδικότητας καρδιολογίας επιμελητή Β΄ (1 θέση) και ακτινολογίας με ειδίκευση στις νεότερες 
απεικονιστικές μεθόδους (ως  αξονική τομογραφία) (1 θέση).   
Ο υφιστάμενος υπερηχοκαρδιογράφος, «εξεμέτρησε τον βίου του», με αποτέλεσμα την 
προβληματική, εάν όχι αδύνατη, διάγνωση σοβαρών περιστατικών. Έτσι απαιτείται η άμεση 
προμήθεια και λειτουργία υπερηχοκαρδιογράφου στο νοσοκομείο.      
Περαιτέρω η Μονάδα Αυξημένης Φροντίδας, αν και είναι αναγκαίο, δεν βρίσκεται ακόμα σε 
λειτουργία.  
Επειδή οι ελλείψεις σε ιατρονοσηλευτικό προσωπικό και υλικοτεχνικό εξοπλισμό καθιστούν 
προβληματική την εξυπηρέτηση του πληθυσμού του Δήμου Λιβαδειάς με περίπου 30.000 
κατοίκους, αλλά και τους κατοίκους των γειτονικών δήμων, ως και δήμων όμορων 
περιφερειακών ενοτήτων,  που πρακτικά διπλασιάζουν τον αριθμό των προς εξυπηρέτηση 
πολιτών,   
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Επειδή το Γ.Ν. Λιβαδειάς είναι ένα κομβικό νοσοκομείο για τον νομό Βοιωτίας, που διαθέτει 
εξειδικευμένα τμήματα, ενώ ταυτόχρονα έχει αναλάβει και το βάρος περιστατικών COVID-
19  και είναι αναγκαία η στήριξη και η ενδυνάμωσή του, 
Επειδή ενάμισι χρόνο μετά την έναρξη της πανδημίας στη Βοιωτία δεν λειτουργεί ούτε μια 
κλίνη ΜΕΘ αλλά ούτε και ΜΑΦ, 
Επειδή τα προβλήματα υποστελέχωσης και του γερασμένου ή εκτός λειτουργίας 
εξοπλισμού του Νοσοκομείου θέτουν σε κίνδυνο την επαρκή και ποιοτική φροντίδα των 
ασθενών που παρακολουθούνται συστηματικά ή προσέρχονται στην εφημερία,  
 
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 
1. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεστε να λάβετε ώστε να προσληφθεί άμεσα μόνιμο 
ιατρονοσηλευτικό, παραϊατρικό και βοηθητικό προσωπικό για την πληρέστερη στελέχωση 
του Γ.Ν Λιβαδειάς και ειδικότερα ιατροί ειδικότητας καρδιολογίας και ακτινολογίας με 
ειδίκευση στις νεότερες απεικονιστικές μεθόδους (αξονική τομογραφία); 
2. Ποια βήματα ανανέωσης του γερασμένου και αντικατάστασης εκτός λειτουργίας 
εξοπλισμού, όπως π.χ. υπερηχοκαρδιογράφου, θα πραγματοποιηθούν και εντός ποιου 
χρονικού πλαισίου; 
3. Ποιες κινήσεις θωράκισης του Νοσοκομείου θα γίνουν ώστε να είναι καλυτέρα 
προετοιμασμένο για το επόμενο κύμα πανδημίας του κορωνοϊού; 

 
Ο ερωτών βουλευτής 

 
 

 
Γιώργος Μουλκιώτης 

 
 

 




